
Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę Państwa, wznawiam obrady Komisji. Mamy punkt, który przełożyliśmy, ale teraz już jest jego 

kolej. To jest poprawa warunków do uprawiania sportu  oraz rekreacji planowane na 2023 oraz 

realizowane w 2022 roku nowe inwestycje w tym zakresie. Dostaliśmy informacje, jakie inwestycje. Tu 

jest przedstawiona wartość łączna inwestycji i przewidywane wykonanie do 2022 roku, plan na 2023,  

plan na 2024. Państwo taką tabelę otrzymaliście wszyscy. Zapoznaliście się z tą tabelą? I teraz jest 

pytanie, czy akurat do tych inwestycji  mamy takie pytania, na które nikt z nas nie byłby tutaj  w stanie 

odpowiedzieć? Czy Państwo uważacie za stosowne, żeby ewentualnie poprosić jeszcze przed sesją  

o dokończenie tej Komisji i o postawienie zapytania do osoby, która wykonała nam tutaj to 

zestawienie?   Ja mam pytania odnośnie budowy boiska przy ulicy Edukacji. To jest kwota 7 400 

złotych. Przewidywane wykonanie jest na ten rok 67 000 i 2023. Jest duża kwota, bo to jest 7 332  

tysiące złotych, jak również budowa wodnego placu zabaw w Parku Jaworek. No są to duże... Już nie 

mówię o przystani, bo przystań sportów wodnych przy jeziorze Paprocańskim to wykonanie za ten rok 

było 10 000 000. Więc są tutaj  dosyć...Czy Państwo mieliby, no po prostu dużo pytań do... Krzysztof 

Król, proszę bardzo. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Przewodniczący, ja bardzo...To działa? Tak. Ja bardzo  chętnie bym też chciał posłuchać  

o obecnym funkcjonowaniu obiektów miejskich, a przede wszystkim zarządzanych przez MOSM. Tu 

bym potrzebował informacji na różne tematy, które mnie nurtują. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No to nie do końca jest zgodne z tym porządkiem obrad, który tutaj mamy. Ale jeżeli my przerwiemy 

dzisiaj tą Komisję i wznowimy ją w jakimś dniu, to możemy zaprosić i ja zaproszę na tą Komisję Pana 

Dyrektora Staniczka bądź innego pracownika i zaproszę również Pana Cofałę, żeby nam udzielił 

odpowiedzi na te pytania. Wiąże się to z tym, jak powiedziała tutaj Pani Przewodnicząca Barbara 

Konieczna, że musimy wstrzelić się w taki termin, żeby po prostu wszystkim pasowało, żebyśmy mogli 

po prostu tutaj być, żeby nam to nie kolidowało z inną Komisją. I taka jest moja propozycja. Co 

Państwo na to? Proszę, Pani Patrycja prosi o głos. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja nawiążę do wypowiedzi Radnego Króla, bo generalnie mówimy tutaj o poprawie warunków do 

uprawiania sportu oraz rekreacji. Ja myślę, że tu na celu wypowiedź Krzyśka miała to, że bardzo dużo 

obiektów w naszym mieście jest zarządzanych i administrowanych przez MOSiR, dlatego stąd ta 

potrzeba jakby rozmowy. I tak krótko już rozmawialiśmy, czy ewentualnie środa w przyszłym tygodniu 

odpowiadałaby Państwu Radnym, żebyśmy tą Komisję kontynuowali… 

Radna Barbara Konieczna 

To tak, jak zawsze, 16:00, czy ustalimy tutaj sobie inną godzinę?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Możemy ustalić termin, godzinę możemy ustalić. Jak, (niewyraźnie) będzie pasowało?  

Radny Krzysztof Król 

A w ogóle...Przepraszam, proszę o głos (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak, proszę. 

Radny Krzysztof Król 

A można komisje hybrydowo prowadzić w jakiś sposób? Jest taka możliwość? Jak? Hybrydową - 

część online, a część po prostu... 
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Radna Barbara Konieczna 

Nie ma takiej możliwości. 

Radny Krzysztof Król 

Nie można, tak? Ale prawnie nie ma, czy technicznie?  

Radna Barbara Konieczna 

Technicznie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie, ponieważ tą Komisję zwołałem jako taką, jaką zwołałem - stacjonarną,  natomiast gdybyśmy 

chcieli online, to teraz musielibyśmy znowu zmienić wszystko po kolei. 

Radny Krzysztof Król 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Chyba to się tak nie da. To znaczy...Musiałbym to tak zgłosić, że będzie i tak, i tak, ale taka jest 

zgłoszona i tak powinno  się to odbyć. 

Radna Barbara Konieczna 

Panie Przewodniczący, ze względów technicznych nie ma możliwości hybrydy, to, o co Pan Radny 

Krzysztof Król pytał. 

Radny Krzysztof Król 

Rozumiem. 

Radna Barbara Konieczna 

Natomiast jeżeli chodzi o online, możemy zdalną, to nie przeszkadza, że ta jest stacjonarna, a na 

przykład drugą część będziemy zdalnie. To jest kwestia, jak my jako Radni, a przede wszystkim Pan 

Przewodniczący to widzi, bo Pan Przewodniczący jest odpowiedzialny za zorganizowanie komisji. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja na pewno nie będę organizował komisji w taki sposób, że będę w konflikcie tutaj z Radnymi, 

dlatego pytam o zdanie i po prostu ewentualnie poddam pod głosowanie takie rozwiązanie, które 

zostanie zaakceptowane przez większość w Radzie Miasta, znaczy w tej Komisji. 

Radny Krzysztof Król 

Szczerze (niewyraźne). Jeżeli jest taka możliwość, chętnie się dostosuję w środę do każdej godziny. 

Wiele głosów 

Ja poprzestawiam sobie rzeczy tak, żeby... 26 rozumiem, tak? Jak było zawsze. Muszę zorganizować 

opiekę nad dziećmi. Ale online chyba możecie  Państwo też zrobić. Tak, właśnie przed chwileczką  

żeby stacjonarnie. Dobrze. Słuchajcie, ja się dostosuję. Postaram się. Muszę tylko zorganizować 

opiekę nad dziećmi. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo. 
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Radna Anna Krzystyniak 

Znaczy ja jak najbardziej  wyrażam chęć udziału w tej komisji, natomiast nie jestem w stanie zmienić 

godzin przyjmowania, więc 17:00 godzina czy byłaby możliwa ewentualnie? Czy 17:00 byłaby 

odpowiednią godziną?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja zaraz zaproponuję, poddam to pod głosowanie. Tutaj jeszcze odnośnie tego punktu, bo ja też się 

przygotowałem, no Pani tutaj pomogła, mam wszystkie regulaminy, jakie dotyczą Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji, wszystkie regulaminy sekcji sportowej. Jest tutaj bardzo dużo  właśnie o sporcie 

amatorskim, czyli organizacja. Ja bym też chciał usłyszeć, bo wykonanie komuś obiektu to jest... 

Można tam wyłączyć? Wyłączyć. Wykonanie obiektu to jest jedno,  a potem użytkowanie tego obiektu 

to jest drugie. Uważam, że tutaj powinna być bardzo duża taka ścisła współpraca między tymi, którzy 

ten obiekt wykonują, a potem tymi, którzy ten obiekt obsługują, użytkują, żebyśmy mieli po prostu 

pełną informację. No i w tym momencie uważam to za celowe. Czyli jednym słowem poddaję pod 

głosowanie. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Mogę jeszcze jedno pytanie?   

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo, Panie Prezydencie. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Bo ja się zastanawiam tak naprawdę, dlaczego nie ma nikogo z MOSiR-? Czy na pewno był 

poinformowany o tym MOSiR, że ten punkt. (niewyraźne)?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie, Panie Prezydencie (niewyraźne). Tak. Ja dostałem informację, że będzie ktoś z inwestycji  

i będzie przedstawiał wszystkie  tematy, ponieważ... 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Ale teraz chcą Państwo rozszerzyć (niewyraźne) tego punktu o kogoś z MOSiR-u?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Żeby nie było tak, że MOSiR tego nie miał w planie, jakby swojej pracy, dlatego nie ma ich tutaj 

dzisiaj. 

Pracownik Wydziału Obsługi Rady 

Ja rozmawiałam z MOSiR-em. Powiedzieli, że nie przygotują materiałów, ponieważ temat ich nie 

dotyczy, krótko przed Komisją. 

Radny Krzysztof Król 

Teraz kwestia interpretacji tego zdania. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

No nie, no bo to inwestycje (niewyraźne). Inwestycje. Ale to tak tytułem wyjaśnienia. 
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Radny Krzysztof Król 

Poprawa  warunków i poprawa sportu oraz rekreacji, jest kropka i koniec. I planowane na (niewyraźne) 

roku realizowane nowe inwestycje w tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Myślę po prostu, że... 

Radny Krzysztof Król 

Dla mnie to są dwa zdania i dwa punkty. Tak to zinterpretowałem. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak. Czyli podjęliśmy decyzję.(niewyraźne) też uznała, że...No ja też prosiłem o to, żeby zapytać, tak? 

Czyli ja poddam pod głosowanie dzień, na jaki ustaliliśmy, czyli na 26. Godzina 17:00. Proszę 

Państwa, przerywam tą Komisję. Proszę Państwa o przegłosowanie, że dokończymy ją  26 

października o godzinie 17:00 w sali 305. Kto z Państwa Radnych jest za? Jednogłośnie za, 

przyjęliśmy takie rozwiązanie. Ja w tej chwili Komisję kończę. Bardzo dziękuję Pani Dyrektor Gnacik. 

Już Pani Dyrektor nie będzie musiała do nas przychodzić, bo wszystkie punkty są. Dziękuję Panu 

Prezydentowi. Dziękuję Pani Przewodniczącej. Dziękuję Pani Agnieszce. Dziękuję Radnym. I do 

zobaczenia 26 o godzinie 17:00. 
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